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Förvaltningsnamn  
  
 

 
Regionfullmäktige 

Svar på interpellation från Olle Moln 
Teike, Sverigedemokraterna – Är inget 
underhåll av fastigheter att likställa med 
nedläggning?  

I en interpellation från Olle Moln Teike, Sverigedemokraterna, ställs frågorna: 
1. Hur planerar regionen att åtgärda det bristande underhållet på våra 

naturbruksgymnasier utan att sätta likhetstecken mellan inget underhåll och 
ytterligare nedläggningar?  

2. Vilka åtgärder kommer att vidtas för att säkerställa en transparent och 
ansvarsfull användning av kommunens pengar?  

3. Kommer du, Kerstin Hammar, att arbeta för att upprätta underhållsplaner, likt 
de som finns för våra sjukhus, för våra naturbruksgymnasier också?  

Sammanfattning och svar  
 
Under innevarande läsår har Naturbruksskolornas fastigheter, drift och underhåll 
varit centralt i arbetet med att skolmiljön och undervisningslokaler medverkar till 
en god arbetsmiljö för elever, djur och personal. En rad processer har påbörjats. 
 

1. Hur planerar regionen att åtgärda det bristande underhållet på våra 
naturbruksgymnasier utan att sätta likhetstecken mellan inget underhåll 
och ytterligare nedläggningar? 
 
Flera arbeten pågår i dialog med regionfastigheter avseende skolornas 
fastighetsunderhåll: 
 ”Husmöte” som sker två gånger per år i syfte att prioritera och 

samordna planerade fastighetsåtgärder för innevarande och kommande 
år. Åtgärdernas omfattning och ansvar utgår från den 
gränsdragningslista som finns mellan verksamheten 
ochregionfastigheter samt att budgeten kan variera över åren med 
hänsyn till vilken åtgärd och vem som bär ansvaret för den. 

 
 Förslaget att upprätta en lokalförsörjningsplan för naturbruksskolorna 

har mottagits positivt av regionsfastigheter. Syftet med planen är: 
1. Att ge en helhetssyn av skolornas lokalbehov med sikte på 

framtidens krav och efterfrågan inom den gröna näringen. 
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2. Att på bästa sätt tillgodose verksamhetens behov av 
ändamålsenliga lokaler för utbildningsuppdraget. 

3. Att säkerställa kvaliteten i investeringsbeslut samt få en samlad 
och långsiktig bild över skolornas investeringsbehov kopplat till 
lokaler. 

4. Att bibehålla och utveckla naturbruksskolorna som funktionella 
och attraktiva utbildningsplattformar för den gröna näringen. 

 
 

2. Vilka åtgärder kommer att vidtas för att säkerställa en transparent och 
ansvarsfull användning av kommunens pengar? 

 
För att säkerställa transparens bjuds regionsfastigheter in till ett 
nämndssammanträde för att vid ett sådant tillfälle kunna redovisa principen 
för drift och underhåll av fastigheter inom naturbruksskolorna. 
 
I utvecklingsrådet för naturbruk, med 3 skolchefsrepresentanter från 
kommunerna i länet, följs verksamheten upp, bidrar med inspel i 
budgetprocessen och deltar i arbetet med att utveckla verksamheten i enlighet 
med fastställd målsättning. 
 
 
3. Kommer du, Kerstin Hammar, att arbeta för att upprätta 

underhållsplaner, likt de som finns för våra sjukhus, för våra 
naturbruksgymnasier också? 

 
Flera åtgärder/processer har inletts och vi kommer avvakta resultatet av det 
påbörjade arbetet mellan verksamheten och regionsfastigheter (punkt 1)  
 
 

 
 
Kerstin Hammar (M) 
Ordförande i nämnd för arbetsmarknad, 
näringsliv och attraktivitet 
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